
-Hur förklarar BUN:s ordförande att man prioriterat bort en logoped de 
senaste åren? 
Enligt skollagen finns det inte krav på att ha en logoped. Jag kan också förstå vinsten av att ha en 
logoped men det har inte funnits ekonomiskt utrymme för det.  
 
- Hur ser planen ut för Hylte kommuns barn och elever framgent, när kan 
dem förvänta sig att få hjälp av en kommunal logoped? 
Som du tidigare i år fått information om på Barn och ungdomsnämndens sammanträde ligger frågan 
nu på Chefsgrupp Hallands,  dvs kommunchefer/kommundirektörer, beslutsnivå hur de olika 
kommunerna genom Region Halland ska få tillgång till logopedkontakt vid behov av t.ex. utredningar 
för barn/elever. Vi avvaktar beslutet innan vi tar ställning i frågan.  

- Anser BUN:s ordförande att Hylte kommuns elever haft tillgång till all 
den hjälpen de har rätt till för att klara skolan under de senaste åren då 
kommunen saknat en kommunal logoped? 
Hjälpen har funnits att tillgå även om vi inte haft en egen kommunal logoped.  
 
- Hur förklarar BUN:s ordförande att man följer likabehandlingsprincipen 
när vårdnadshavare till barn med försenad tal- och språkutveckling 
hänvisas till Ängelholms Logopedimottagning, anser BUN:s ordförande 
att alla föräldrar har råd att ta sig 9 mil enkel väg! drygt 11 från Unnaryd 
för att barnen ska få den hjälpen de har rätt till enligt skollagen? 
Enligt skollagen har vi ingen skyldighet att ha en logoped.  
 
- Avser BUN:s ordförande att kompensera berörda vårdnadshavare för 
slitage och bränsle på fordon, för resor till Ängelholms kommun och 
logopedimottagning? 
Nej.  
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